
 
 

 

BESPREKINGSVERSLAG 

Betreft  : Algemene ledenvergadering 
Datum  : 11 april 2023 
Plaats  : Café-Zaal Jan van Hoek 
Aanwezig : x 
 Bestuur: Nico Waasdorp, Ard Verheijen, Gerard Waasdorp, Hans Joosten, Martijn Bongers, 

Stefan Verheijen, Danny Lemmen, Rob Waasdorp en Dominic de Corte. 
Afwezig : Niels van de Brand, Wim van den Boogaart, Patrick van Dijk, Leon Heesakkers, Eric van 

Houts, Erwin Mennen, Frank Reijntjes, Henk van Seccelen, Wiel Vleeshouwers, Martien 
Voermans, Stan Wiersma, Piet Wilbers 

Opgesteld door :Ard Verheijen 
 
 

Agenda-
punt 

Verslag Actie 
door 

1 Opening door de voorzitter 
De voorzitter opent de vergadering om 20:08. Hij staat stil bij de overledenen. Hij noemt 
met name Lina van de Cruijs en Henk Verheijen en vraagt om één minuut stilte. 

 

2 Notulen ALV 22 april 2022 

Het verslag wordt vastgesteld. 

 

3 Mededelingen 

• De visvijver was twee keer het toneel van opnames. Er is een aflevering van 

Visvrouwen opgenomen en er is een scene van de film Barlebas opgenomen. 

• Tijdens NL Doet hebben we gesnoeid en zijn de verharde paden en 

parkeerplaatsen aangepakt. Dit is gedaan zonder steun van NL Doet. 

• Op dit moment worden er 14 vissteigers aangelegd aan het karperputje. Dit is 

mede mogelijk gemaakt door subsidie van Sportvisserij Zuidwest Nederland. 

• We willen dit jaar meedoen met de Zomerkaravaan van Sportvisserij 

Nederland. 

• Er is deze winter weer vis uitgezet op de visvijver. Het gaat om brasem, zeelt 

en graskarper op de grote vijver. Op het karperputje is karper en graskarper 

uitgezet. En ook op de kleine vijver is er graskarper uitgezet. 

• IVN organiseert dit jaar weer slootjesdag op de vijver. 

 

4 Jaarverslag van de secretaris 

Er zijn geen opmerkingen op het jaarverslag. Het jaarverslag wordt vastgesteld. 

 

5 Financieel verslag van de penningmeester 

Sjef ? merkt op dat er veel in kas is gekomen. Is daar een reden voor? “Nee, daar is geen 

specifieke reden voor” wordt geantwoord. De verwachting is dat het komend jaar wat 

minder zal zijn. Zo is de vis die afgelopen jaar is uitgezet, dit jaar betaald. Ook kosten de 

nieuwe steigers een flink bedrag. 

Hans licht toe wat we zoal met het geld doen. Door de ledengroei komt er wel meer geld 

binnen. Hij vraagt om ideeën. 

Die heeft Sjef ? wel. Hij vraagt of de vereniging inbreng heeft in het Loverpark. Nico 

antwoordt dat de vereniging hier wel op in heeft gesproken en dat ze in een later stadium 

zal worden betrokken. 
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Theo van de Cruijs vraagt naar de kosten van de jeugdwedstrijden. Hij stelt voor om meer 

geld te besteden aan de jeugdwedstrijden. Er wordt geantwoord dat er € 400,- aan de 

twee jeugdwedstrijden is besteed. De jeugdkarperwedstrijd staat onder de 

karperwedstrijden. Het bestuur zal hier nader over nadenken tijdens een volgende 

reguliere vergadering. 

6 Kascontrolecommissie 

a. Verslag kascontrolecommissie 

Frank Reijntjes en Hans Salimans vormden de kascontrolecommissie. Hans Salimans 

doet verslag. De administratie was in orde vertelt Hans. 

b. Verkiezing kascontrolecommissie 

Hans Salimans blijft nog een jaar lid. Als vervanger van Frank Reijntjes meldt Robin van 

Houts zich aan. 

 
 

7 Bestuursverkiezing 
Aftredend en niet herkiesbaar is Ard Verheijen. Nico vertelt dat ze nog geen opvolger 
hebben weten te strikken. Op dit moment kan het bestuur de taken onderling verdelen, 
maar het is niet ondenkbaar, geeft Hans aan, dat er betaald gaat worden voor een 
secretaris. Bestuursleden die stoppen krijgen, als blijk van waardering, per jaar in functie 
een bepaald bedrag. Op verzoek van Ard wordt zijn bedrag overgemaakt aan de 
Parkinson-stichting. Nico bedankt Ard voor zijn inzet. Ard zal zich wel blijven inzetten voor 
de wedstrijden. 
Rob Waasdorp en Dominic de Corte zijn aftredend en herkiesbaar. De vergadering gaat 
akkoord met de herverkiezing van Rob en Dominic. 

 

8 Designated survivor 
Het is een puur theoretisch verhaal, maar in de nieuwe statuten is dit nu eenmaal 
opgenomen. Bjorn Engelen meldt zich hiervoor aan. De vergadering gaat hiermee 
akkoord. 

 

9 Verenigingscontroles aan vijver & kanaal 
Martijn en Hans doen verslag van de controles van afgelopen jaar. Het aantal controleurs 
neemt af. 
Martijn Seijkens geeft zich op om te controleren. 

 

10 Verslag van de wedstrijdcommissie en de wedstrijden 2023 
Ard doet verslag van afgelopen wedstrijdseizoen en licht de het programma voor dit jaar 
toe. 

 

11 Vrijwilligers 
Nico steekt de loftrompet over de vrijwilligers die belangeloos zich inzetten voor de 
vereniging. Hij bedankt de vrijwilligers voor hun inzet tijdens het afgelopen jaar. 

 

11 Rondvraag 

• Rini Verhees vraagt waarom er geen paling meer uitgezet wordt. Nico 

antwoordt dat je paling niet mag meenemen. Rini Verhees zou er toch graag 

op vissen. 

• Rini Verhees constateert dat de animo voor de ALV erg gering is. Is er niet 

iets te bedenken om het aantrekkelijker te maken? Hans antwoordt dat een 

visclub wat anders is dan andere verenigingen. Er is minder betrokkenheid bij 

onze vereniging. Nico voegt toe dat, als Rini ideeën heeft, hij die aan ons 

door kans geven. Na corona is het een stuk minder geworden. 

• Martijn Seijkens vraagt naar de reden voor het verbod op het vissen met 

gevlochten lijn. Nico antwoordt dat dit gedaan is uit oogpunt van viswelzijn.  

• Theo van de Cruijs vraagt hoe het zit met de toegankelijkheid van de Aa en 

de Zuid-Willemsvaart. Het wordt steeds moeilijker om bij het water te komen. 

Is Sportvisserij (Zuidwest) Nederland hier nog bij betrokken? Nico antwoordt 

dat dit niet zo is. Hij zal dit meenemen bij een regiovergadering van 

Sportvisserij Zuidwest Nederland.  

• Rini vraagt om bij de werkzaamheden aan het karperputje, ook wat puin op 

de parkeerplaats te storten. Nu staat er soms erg hoog brandnetels. 
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Nico voegt toe dat steiger #8 als invalidesteiger wordt ingericht. Iedereen 

mag daar vissen, maar als er een invalide visser wil zitten, dan moet er plaats 

gemaakt worden. Dit jaar wordt dit met een flyer geregeld, maar volgend jaar 

zal dit worden opgenomen in de vergunnigsvoorwaarden. 

 

12 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:35 uur. 

 

 
 
 


